
 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1(25) 

Sammanträdesdatum 

2024-09-25 
 

 

  

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

Plats och tid Stora Le, kommunhuset, onsdagen den 25 september 2024 kl 08:00 – 11.40 

Beslutande Ledamöter 

Andreas Nilsson (M), ordförande 

Anna Johansson (C), 1:e vice ordförande 

Per-Erik Norlin (S), 2:e vice ordförande 

Annika Lännhult (M) 

Kenneth Bergslätt (M) 

Larsinge Fahlén (S) 

Sara Fröberg (S) 

Christina Virevik (C) 

Elisabet Forsdahl (C) 

Anders Bengtsson (SD) 

Jan-Stefan Karlsson (KD) 

 

Ersättare 
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§ 151 Dnr 2024-000282.023 

Rekrytering kommundirektör 

Sammanfattning av ärendet 

Under våren inleds rekrytering för tjänsten kommundirektör. Inledningsvis 

startas processen upp med representanter från kommunstyrelsens 

arbetsutskott, arbetstagarorganisationer samt tjänstemän där en gemensam 

behovsanalys, kravspecifikation samt tidsplan har tagits fram med 

delaktighet från samtliga parter. Därefter har tjänsten utannonserats och 

marknadsförts även via sociala medier, totalt inkom 33 ansökningar. 

Den centrala rekryteringsgruppen, har bestått av representanter från 

kommunstyrelsens arbetsutskott, FOKUS förvaltningschef samt HR-chef, 

som har gjort ett första urval och kallar fyra kandidater till intervjuomgång 1.   

De fyra kandidaterna träffar dels den centrala rekryteringsgruppen samt 

rekryteringsgruppen för arbetstagarorganisationerna, som har bestått av 

representanter från Vision, Sveriges lärare, Vårdförbundet, Kommunal samt 

Sveriges skolledare. Efter den första intervjuomgången genomförs nästa 

urval där två kandidater gick vidare till testning, djupintervju samt 

caseintervju. Parallellt med testning och djupintervju har genomförts 

referenstagning.. 

Under samtliga urvalsmoment genomförs matchning av kandidaternas 

profiler med uppställd kravspecifikation 

MBL information samt förhandling enligt § 19 samt § 11 har genomförts 

2024-09-11, där både den centrala rekryteringsgruppen och 

rekryteringsgruppen för arbetstagarorganisationerna var eniga om slutgiltig 

kandidat i rekryteringsprocessen.                                                                               

Den centrala rekryteringsgruppen och rekryteringsgruppen för 

arbetstagarorganisationerna förordar att Jonas Olsson erbjuds tjänsten som 

kommundirektör from 1 januari 2025. 

Beslutsunderlag                                                                                    

Tjänsteskrivelse HR-chef daterad 2024-09-12. 

Kommunstyrelsens beslut 

- Kommunstyrelsen beslutar att erbjuda tjänsten som kommundirektör 

till Jonas Olsson och att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att 

överenskomma om villkor samt upprätta anställningsavtal från                          

1 januari 2025.                                                                                        

Expedieras till                                                                                            

Jonas Olsson                                                                                                           

KS ordförande                     

HR-enheten      
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§ 152 Dnr 2024-000261.043 

Taxor och avgifter 2025 - Dals-Eds kommun  

Sammanfattning av ärendet 

Förslag om taxor och avgifter 2025 från kommunstyrelsens 

verksamhetsområden – kommunledningsförvaltningen och 

samhällsbyggnadsförvaltningen redovisas vid dagen sammanträde.   

I arbetet med taxor inför 2025 så har justeringar gjorts utifrån de behov och 

kostnadsförändringar som föreligger inom aktuellt område. Som generell 

uppräckning används 2,62% vilket motsvara ökningen på prisbasbeloppet 

mellan 2024 och 2025, men på flera områden görs en annan bedömning, i 

vissa fall föreslås taxan vara oförändrad. 

                                                                                                                   

Vedförsäljningstaxor höjdes i samband med innevarande års taxa och 

försäljning har minskat markant. Priset bedöms ligga över marknadspriset 

och en sänkning föreslås till 3 000 kr plus moms inkl. kostnad för leverans. 

Avgifterna för marknaden är oförändrade från 2024, dock tillkommer 

tilläggsavgift för marknadsplatser som erfordrar el. 

VA-avgifter - anläggningsavgifter räknas upp med 2,62 % och 

brukningsavgifter höjs med 5 %.                                                                                                                                                                                     

Renhållningsavgifter höjs med 4 % för att möta upp investeringsbehov 

beroende på införande av hushållsnära insamling av vissa återvinningsbara 

sortiment.     

 

Ett Yrkande 

Kenneth Bergslätt (M) yrkar på att kommunen slutar med vedförsäljning till 

privata kunder, då det finns privata alternativ samt att omförhandla priser på 

försäljning av kommunens virke med berörda företag. 

Propositionsordning  

Ordföranden ställer proposition på yrkanden enligt ovan och finner att 

Bergslätts yrkande ska bifallas.    

 

                                                                                                         

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse controller daterad 2024-09-16.                   

Taxor och avgifter 2025 – Kommunstyrelsens verksamhetsområden.   

Reviderad bygglovstaxa 2011 Dals-Eds kommun fr.o.m. 2022.  
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forts. § 152 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar: 

- att kommunen slutar med vedförsäljning till privata kunder, då det 

finns privata alternativ. 

- att uppdra till samhällsbyggnadschef att omförhandla priser på 

försäljning av kommunens virke med berörda företag. 

- att för egen del att godkänna övriga taxor och avgifter avseende 

kommunstyrelsens verksamhetsområden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Expedieras till 

Samhällsbyggnadschef              

VA-chef                          

Controller KS 
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§ 153 Dnr 2024-000162.042 

Budgetuppföljning 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen har att hantera delårsbokslutet tertial 2 för 

Kommunstyrelsens förvaltningar. Förutsättningarna för kommunens drift 

och utveckling har under året fortsatt präglats av ett osäkert omvärldsläge 

samt högt inflations- och ränteläge. Ingången i 2024 har med de 

budgetmässiga förutsättningarna som pekar på ett stort negativt resultat 2024 

totalt för kommunen, inneburit ett stort fokus på återhållsamhet och för att 

klara verksamheternas uppdrag med nya budgetförutsättningar för 

kommunstyrelsens förvaltningar.   

                                                                                                 

Verksamhetsberättelsen för delåret och förvaltningarna tar upp de viktigaste 

händelserna som har påverkat kommunledningsförvaltningens verksamheter 

under den aktuella perioden. Uppföljningen av verksamhetens kvalitet och 

leverans genomförs till stora delar per helår. Bedömning görs ändå om att 

grunduppdragen inom alla enheter har kunnat utföras som planerat även om 

det inför framtiden, givet de stora ekonomiska utmaningarna, finns risk för 

påverkan kring framför allt stödet till förvaltningarna och att lyckas rekrytera 

i förvaltningarnas personalgrupper. Enheterna har gjort ett fantastiskt arbete 

under perioden som klarar grunduppdragen och samtidigt med ett överskott 

totalt för båda förvaltningarna. Det prognostiserade överskottet till skillnad 

från tertial 1 kan hänföras till vakanser, mindre kostnader än beräknat, 

förseningar eller framflyttande av projekt men också det igångsatta arbetet 

med budgetanpassningar som delvis fått effekt.  

 

Framtidens utmaningar för kommunen består i välfärdens finansiering, 

personalförsörjning och befolkningsutvecklingen. Detta präglar hela 

organisationen och kommer att påverka verksamheternas planering framåt.  

 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse tf. kommundirektör och samhällsbyggnadschef daterad 

2024-09-16.          

Verksamhetsberättelse tertial 2 – Kommunledningsförvaltningen.            

Verksamhetsberättelse tertial 2 – Samhällsbyggnadsförvaltningen. 
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forts. § 153 

 

Kommunstyrelsens beslut 

- Kommunstyrelsen beslutar att godkänna delårsrapport för KS 

kommunledningsförvaltningen samt KS 

samhällsbyggnadsförvaltningens del per 31 augusti 2024 med 

bokslut, helårsprognos, måluppföljning samt verksamhetsberättelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Expedieras till 

Tf. kommundirektör                                    

Samhällsbyggnadschef                            

Controller KS 
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§ 154 Dnr 2024-000265.519 

Remiss - Riktlinjer för tillgänglighet på hållplats 

Sammanfattning av ärendet 

Västtrafik har tagit fram uppdaterade riktlinjer för tillgänglighet på hållplats 

– med fokus på barn, äldre och personer med funktionsnedsättning som 

remitterats till kommunen för eventuella synpunkter. Riktlinjerna ersätter de 

riktlinjer och standard/normer för tillgänglighet för personer med 

funktionshinder till trafiken i Västra Götaland som beslutats 2002 och 

reviderats 2006.  

Riktlinjerna beskriver hur Västtrafik vill att ansvariga parter ska arbeta för 

att skapa en tillgänglig kollektivtrafik där alla resenärer har likvärdiga 

möjligheter att resa med den allmänna kollektivtrafiken. Riktlinjerna gäller 

ny- och ombyggnad av hållplatser och bytespunkter. 

Riktlinjerna grundar sig på lagstiftning, standarder, lagar och föreskrifter 

kring tillgänglighet. På grund av den korta svarstiden har det inte funnits 

möjlighet att remittera internt till de nämnder/råd som berörs, men Västtrafik 

har remitterat samverkansforumet Aktiv involvering där samverkan sker med 

funktionshinderorganisationer.  

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse tf. kanslichef daterad 2024-09-10.                                            

Riktlinjer för tillgänglighet på hållplats – remissversion mars 2024. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

   -  Kommunstyrelsen beslutar att Dals-Eds kommun har inget att erinra  

      kring riktlinjer för tillgänglighet på hållplats. 

 

 

 

 

 

 

Expedieras till 

anna-karin.wikman@vasttrafik.se 

mailto:anna-karin.wikman@vasttrafik.se
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§ 155 Dnr 2024-000117.530 

Erbjudande om ungdomskort för kollektivtrafik 

Sammanfattning av ärendet 

I samband med beslut om att erbjuda seniorbiljett för invånare beslutar 

kommunstyrelsen 2023-12-20 § 225 att uppdra till tf. kanslichef att 

återkomma med ett ärende kring ungdomserbjudande. Kommunstyrelsens 

arbetsutskott beslutar 2024-06-05 § 113 att målgruppen för ärendet ska gälla 

ungdomar i åldern 15-19 år och en subvention för fritidskort med 75 % 

under ett prövoår. 

 

Med ett fritidskort kan ungdomar under 20 år resa fritt på eftermiddagar, lov 

och helger inom samtliga av Västtrafiks zoner (inklusive Vy-tåg). Ett 

fritidskort för 90 dagar kostar 900 kr (2024 års prissättning). I kommunen 

finns cirka 50 ungdomar per årskull i den angivna intervallen 15-19 år, vilket 

genererar totalt cirka 250 ungdomar. Om samtliga ungdomar antar 

erbjudandet fullt ut innebär det en kostnad för kommunen med 675 000 kr 

för ett år. 

 

Ett alternativ till att ersätta fritidskort är att erbjuda ungdomarna i 

åldersintervallet fria resor under sommarlovet inom samtliga zoner. 

Kostnaden per sommarlovskort är 695 kr per kort (utifrån 2024 års 

prissättning). Kostnaden för att erbjuda samtliga ungdomar i åldern 15-19 år 

sommarlovskort är 173 750 kr (exkl moms). 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse tf. kanslichef daterad 2024-09-02. 

 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

- att Dals-Eds kommun under ett prövoår 2025 ska införa en 

subvention för fritidskort med 75 % för ungdomar skrivna i 

kommunen.  

- att ersättning gäller från och med det år man fyller 15 år till och med 

det år man fyller 19 år.  

 



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

10(25) 

Sammanträdesdatum 

2024-09-25 
 

 

  

 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

forts. § 155 

 

- för att få summan utbetald ska ansökningsformulär ifyllas och kvitto 

bifogas. 

- att finansiering av erbjudandet ska ske inom KS ram och ska beaktas 

i budgetprocessen 2025. 

- att utvärdering ska ske i samband med kommunstyrelsens 

sammanträde i september 2025. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Expedieras till 

Budgetberedningen 

Ekonomichef 

Controller FOKUS 

Tf. kanslichef 
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§ 156 Dnr 2024-000276.261 

Arrende av väg/mark - Rörviken 2:107 i Nössemark 

Sammanfattning av ärendet 

Vida AB har inkommit med en fråga till kommunen gällande möjligheten att 

arrendera del av marken på fastigheten Rörviken 2:107. Området det gäller 

är längs den väg som leder in till platsen där tidigare byggnad fanns. Vägens 

längd är cirka 170 meter och man vill ha mellanlagring av virke längs vägen. 

Vida AB har för avsikt att iordningställa vägen så att den klarar 

transporterna. 

Kommunen har haft en del kostnader bakåt i tiden för inlösen av mark och 

framtagande av detaljplan vilket tillsammans med ett yrkande i 

kommunstyrelsens arbetsutskott gör att en arrendeavgift föreslås om 50 000 

kronor per år. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse samhällsbyggnadschef daterad 2024-09-07. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar: 

- att erbjuda VIDA AB ett arrende på efterfrågad mark med en 

arrendeavgift om 50 tkr per år att erlägga i förskott. 

- att uppdra åt kommunens fastighetsförvaltare att i samråd med 

företaget ta fram ett arrendeavtal för undertecknande. 

- att uppdra åt kommunstyrelsens ordförande att för kommunen teckna 

arrendeavtalet när det finns på plats. 

 

 

Jäv 

Sara Fröberg (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggning och beslut i 

ärendet. 

 

Expedieras till 

VIDA AB inkl. beslut KSAU samt tjänsteskrivelse                        

Kommunstyrelsens ordförande                                                                                   

Samhällsbyggnadschef                                                               

Fastighetsförvaltare 
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§ 157 Dnr 2024-000119.480 

Medborgarförslag - att kommunen inrättar en rastgård för 

hundar 

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit 2024-03-25 om behovet av en hundrastgård 

i kommunen och det föreslås att den fastighet som Edshus AB äger vid 

Stubbekasvägen 2, Ed 1:49 (Gamla ålderdomshemmet) är lämplig för 

ändamålet i väntan på att en permanent hundrastgård anläggs i kommunen.  

Kommunfullmäktige beslutar 2024-04-10 § 27 att remittera rubricerat 

medborgarförslag till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens 

arbetsutskott beslutar 2024-06-05 § 120 att remittera medborgarförslaget till 

samhällsbyggnadsförvaltningen för beredning.  

           

Det finns kommunalägd mark som kan vara lämpligt för ändamålet, gärdet 

mellan Kyrkoområdet och Mogärdet. Närmare centrum finns inga lämpliga 

områden.  

Om syftet är att hundar skall släppas lösa krävs stängsel runt parken vilket 

innebär en kostnad beroende på områdets storlek. Det kommer också att 

krävas ett visst mått av skötsel på och runt området som någon ska ansvara 

för. Att anlägga stängsel innebär en kostnad vars storlek beror på områdets 

storlek.  

I det ekonomiskt ansträngda läget kommunen befinner sig, bedöms det inte 

finnas ekonomiskt utrymme inom budgeterad ram.                                                                                                                                       

När det gäller nyttjande av Edshus AB:s fastighet vid Stubbekas bör 

förslagsställaren ställa frågan till Edshus AB om det instängslade området 

kan nyttjas för rastning av hundar. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse samhällsbyggnadschef daterad 2024-08-22.                  

Medborgarförslag. 

 

Beslutsförslag 

   -  Kommunfullmäktige beslutar att ställa sig positiv till en hundgård i  

      Ed. Kommunen är villig att genom nyttjanderättsavtal upplåta  

      mark för ändamålet under förutsättning att en förening eller  

      initiativtagare tar ansvar för uppförande samt drift och skötsel.                       
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forts. § 157 

 

          Om en plan för skötsel och finansiering tas fram uppmanas  

          förslagsställaren återkomma till kommunen i frågan. 

          Kommunen föreslår förslagsställaren att kontakta Edshus AB  

          gällande möjligheten att använda det instängslade området vid 

          Edshus AB:s fastighet, Stubbekasvägen.          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Expedieras till 

KF 
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§ 158 Dnr 2024-000050.480 

Medborgarförslag - Skapa en inhägnad hundrastgård rimligt 

nära centrum 

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit 2024-02-12 om att skapa en inhägnad 

hundrastgård rimligt nära centrum. Förslagsställaren anser att tillgången till 

en hundrastgård i kommunen är motiverad, framför allt då hundar kan umgås 

med varandra utan att vara bundna med koppel till människa. 

Kommunfullmäktige beslutar 2024-03-13 § 14 att remittera rubricerat 

medborgarförslag till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens 

arbetsutskott beslutar 2024-04-10 § 52 att remittera medborgarförslaget till 

samhällsbyggnadsförvaltningen för beredning.  

                                                                                                                                      

Det finns kommunalägd mark som kan vara lämpligt för ändamålet, 

exempelvis gärdet mellan Kyrkoområdet och Mogärdet. Närmare centrum 

finns inga lämpliga områden.                                                                                                       

Om syftet är att hundar skall släppas lösa krävs stängsel runt parken vilket 

innebär en kostnad beroende på områdets storlek. Det kommer också att 

krävas ett visst mått av skötsel på och runt området som någon ska ansvara 

för. Att anlägga stängsel innebär en kostnad vars storlek beror på områdets 

storlek.  

I det ekonomiskt ansträngda läget kommunen befinner sig, bedöms det inte 

finnas ekonomiskt utrymme inom budgeterad ram.                                                                                                                                        

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse samhällsbyggnadschef daterad 2024-08-16. 

Medborgarförslag. 

 

Beslutsförslag 

   -  Kommunfullmäktige beslutar att ställa sig positiv till en hundgård i  

      Ed. Kommunen är villig att genom nyttjanderättsavtal upplåta  

      mark för ändamålet under förutsättning att en förening eller  

      initiativtagare tar ansvar för uppförande samt drift och skötsel. 

      Om en plan för skötsel och finansiering tas fram uppmanas  

      förslagsställaren återkomma till kommunen i frågan. 
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§ 159 Dnr 2024-000006.292 

Medborgarförslag - Att inreda lokal vid Bowlingen till en hall 

med stor yta för sport/friskvårdsaktiviteter  

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit 2024-01-03 om att lokal i Jordbrons 

företagshotell föreslås anpassas för sport och friskvårdsaktiviteter. Lokalen 

behöver då ett träningsvänligt golv och ventilationssystem. 

Kommunfullmäktige beslutar 2024-02-14 § 7 att remittera rubricerat 

medborgarförslag till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens 

arbetsutskott beslutar 2024-03-13 § 45 att remittera medborgarförslaget till 

samhällsbyggnadsförvaltningen för beredning.  

 

Kommunen har idag tre idrottshallar som används för uthyrning, bollhallen, 

idrottshallen samt Utsiktens gymnastikhall.                                                     

Bollhallen är i dagsläget mycket bokad oktober-april, måndag till torsdag. 

Fredagar och helger finns det lediga tider.                                                      

Idrottshallen har i nuläget framför allt lediga tider fredag och lördag.   

Utsiktens gymnastiksal har flera lediga tider på veckokvällar.                            

Kommunen har också en mycket fin lokal i centrumhuset avsedd för dans. 

Det har investerats i både golv och ventilation för ändamålet och lokalen står 

tom flera kvällar i veckan. Denna lokal bör kunna användas i större 

omfattning.                                                                                                                                    

                                                                                                                                       

Att investera i ytterligare en lokal för idrottsaktiviteter när befintligt 

fastighetsbestånd inte nyttjas fullt ut är inte ekonomiskt försvarbart under 

rådande ekonomiska läge.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivels samhällsbyggnadschef daterad 2024-08-29.                       

Medborgarförslag. 

 

Beslutsförslag 

   -  Kommunfullmäktige beslutar att avslå medborgarförslaget då det  

      bedöms finnas lokaler i nuvarande fastighetsbestånd samt att det inte  

      finns ekonomiskt utrymme för ytterligare investeringar för närvarande. 
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§ 160 Dnr 2024-000133.622 

Motion om skolmat  

Sammanfattning av ärendet 

Motion har inkommit 2024-04-08 från Centerpartiet (C) om att det införs 

makaroner och köttbullar som ett alternativ i skolmatsalen dagligen.   

Kommunfullmäktige beslutar 2024-04-10 § 25 att remittera rubricerat 

motion till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens arbetsutskott 

beslutar 2024-05-15 § 102 att remittera motionen till enhetschef för kost- 

och lokalvård för beredning.  

Kostenheten ska laga god, näringsriktig mat och sprida matglädje till 

kunderna. För att göra kunderna nyfikna på livsmedel och nya smaker 

arbetas det med måltidsutveckling. Kost & Lokalvårdsenheten lagar idag 

alltid två lunchalternativ på Hagaskolans kök och det görs även en ny maträtt 

av gårdagens lunchalternativ.                                                                                     

För att eleverna ska vara delaktiga i måltiderna så finns måltidsråd, minst två 

gånger per termin. Vid mötet deltar verksamhetsledare för kosten, 

pedagog/pedagoger, en elev från varje klass och måltidspersonal. 

Måltidsråden ligger sedan till grund för kommande matsedelsplanering och 

övrig samverkan med skolan.  

Under läsåret 23/24 har det varit 4 måltidsråd och det har inte kommit upp 

från någon att man önskar köttbullar och makaroner och inte heller har det 

flaggats från skolpersonal om något sådant önskemål.  

Kostenheten tycker därför att det vore “ett steg bakåt” om de ska börja 

servera det eftersom en del i uppdraget är att göra eleverna nyfikna på 

livsmedel och nya smaker. När det dessutom finns två alternativ, ett 

gårdagens alternativ och en stor salladsbuffé så bör det finnas något för alla. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse enhetschef kost & lokalvård daterad 2024-08-19.               

Motion Centerpartiet. 

 

Beslutsförslag 

- Kommunfullmäktige beslutar att inte gå vidare med förslaget att 

dagligen servera köttbullar och snabbmakaroner utan fortsätta med 

måltidsråd under hösten och utvärdera kontinuerligt. 
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§ 161 Dnr 2024-000275.741 

Dispens för undantag från arbetstidsreglerna för Utsiktens 

LSS-boende 

Sammanfattning av ärendet 

En överenskommelse finns mellan Kommunal, Sveriges Kommuner och 

Regioner (SKR) och Kommunala företagens arbetsgivarorganisation 

(sobona) gällande nya regler kring dygnsvilan i de bilagor som berör 

räddningstjänsten respektive personlig assistans och LSS. 

Den nya överenskommelsen innebär att arbetstid kan förläggas upp till 20 

timmar, i de fall verksamhetens behov kräver det. För längre arbetspass finns 

nu ett regelverk som, i vissa fall och utifrån verksamhetsbehov, genom ett 

dispensförfarande möjliggör arbete upp till 24 timmar för bland andra 

räddningstjänstpersonal och LSS-personal. Behov av vila och återhämtning 

och verksamheternas speciella förutsättningar har varit vägledande i dessa 

förhandlingar.  

 

FOKUS-nämnden beslutar 2024-09-24 § 58 att ställa sig bakom liggande 

förslag - att schemat som finns i dagsläget kvarstår, men att avvikelse från 

arbetstid över 20 timmar ges för måndag natt; och därmed blir 21 timmar. 

Som mest har personalen 1 sådant pass (pass över 20 timmar) under en                

4-veckorsperiod. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse boendechef Utsikten daterad 2024-08-30.                             

KIA 2024-115 Riskanalys daterad 2024-07-02.  

 

Kommunstyrelsens beslut 

- Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig bakom föreliggande beslut 

från FOKUS-nämnden 2024-09-24 § 58 och aktuell dispens från 

arbetstidsreglerna. 

 

Expedieras till 

Utsiktens boendechef Sofia Larsson                                                                     

FOKUS-nämnden, för kännedom.                     

HR-enheten, för kännedom. 
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§ 162 Dnr 2024-000268.342 

Stationära reservkraftverk för VA anläggningarna  

Sammanfattning av ärendet 

VA-avdelningen ansvarar för dricksvattenproduktion och vattenförsörjning 

till samhället. Under de senaste åren har en del strömavbrott påverkat 

dricksvattenproduktion och vattenleveranser. Bland annat har området 

Toppen, där en del av kommunala verksamheter befinner sig, blivit direkt 

drabbade i samband med att VA anläggningarna blivit påverkade på grund 

av strömavbrott. 

Området Toppen försörjs med dricksvatten via en tryckstegringsstation.    

Vattentornet och högreservoaren förser samhället med dricksvatten till 

övriga delar av samhället. Vid långvarigt strömavbrott har VA reservoarer 

begränsad lagringskapacitet i cirka 48 timmar. Det betyder att viktiga 

samhällsverksamheter såsom äldreomsorg, stora köket och skolor kan bli 

utan vatten. 

För att säkerställa dricksvattenförsörjning för hela samhället vid 

strömavbrott föreslår VA avdelningen att vattenverket och tryckstegringen 

försörjs med stationära reservkraftverk. 

Finansiering av projektet föreslås täckas via befintliga investeringsmedel för 

VA för året 2024. Kostnadsförslag för projektet uppskattas till cirka             

750 000 kr. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse VA-chef daterad 2024-08-13. 

 

 

 

Beslutsförslag              

- Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förslaget om anskaffande 

av stationära reservkraftverk samt dess finansiering. 
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§ 163 Dnr 2024-000003.000 

Obesvarade motioner och medborgarförslag - 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt Arbetsordning för Kommunfullmäktige i Dals-Eds kommun ska 

redovisning av obesvarade motioner och medborgarförslag göras på 

fullmäktiges ordinarie sammanträden i april och oktober.                                                                          

Enligt kommunallagen 5 kap. 35 § bör motioner/medborgarförslag beredas 

så att de kan föreläggas fullmäktige för beslut inom ett år från det att 

motionen och medborgarförslaget väcktes. Om beredningen inte avslutas 

inom denna tid ska detta och vad som framkommit vid beredningen anmälas 

till fullmäktige inom samma tid. Fullmäktige har då att ta ställning till om 

motionen/medborgarförslaget ska avskrivas från vidare handläggning eller 

om handläggningen ska fortsätta.  

 

Inkom         Rubrik 

231212       Motion – angående offentliganställdas utökade    

                   anmälningsplikt gentemot papperslösa. 

240405       Motion – om skolmat.                                                                                                                            

                                                                                                                                    

240520       Motion - om förbättrade öppettider och införande av  

                   klippkortssystem eller digitallösning på Onsöns  

                   Återvinningscentral.                                      

240624       Motion – om anställningsrutiner vid Dals-Eds kommun. 

240103       Medborgarförslag – om att inreda lokal vid Bowlingen till en   

                   hall med stor yta för sport/friskvårdsaktiviteter. 

240212       Medborgarförslag – om att skapa en inhägnad  

                   hundrastgård rimligt nära centrum. 

240325       Medborgarförslag – att kommunen inrättar en rastgård för   

                   hundar. 

240618       Medborgarförslag - om att ta bort återvinningsstationen vid  

                   Gröne Backe camping och röja ner sly och träd ned mot  

                   badplatsen och dess omgivning, för att se sjöar och en bit av  

                   centrum. 

240828        Medborgarförslag - om förbättringar vid badplatsen    

                    Sågtjärn.  
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forts. § 163 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse nämndsekreterare daterad 2024-08-29. 

 

 

 

Beslutsförslag 

    -  Kommunfullmäktige tar del av redovisningen enligt ovan och beslutar    

       att handläggningen ska fortsätta av samtliga redovisade motioner och      

       medborgarförslag.           
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§ 164 Dnr 2024-000016.101 

Information till Kommunstyrelsen 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Per-Erik Norlin (S) informerar om kommande Kollektivtrafiknämnd som ska 

göra platsbesök i Brålanda och Bäckefors utifrån utvecklingen av nya 

stationsområden. 
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§ 165 Dnr 2024-000017.101 

Rapport från Kommunalförbunden 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Det lämnas inte någon information från Kommunalförbunden vid 

sammanträdet.  
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§ 166 Dnr 2024-000018.101 

Anmälan av delegationsbeslut Kommunstyrelsen 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen tar del av redovisningen av anmälda delegationsbeslut till 

dagens sammanträde.      
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forts. § 166 

 

Delegat  Beskrivning 

Stf. räddningschef Delegationsbeslut 2024-87 – Tillstånd  

                                            egensotning GILLANDA 1:40. 

Stf. räddningschef Delegationsbeslut 2024-88 – Tillstånd  

                                            egensotning ÖDEBORG 1:10. 

Samhällsvägledare Delegationsbeslut 2024-89 – Parkeringstillstånd  

                                           11, 2024. 

Tf. kommundirektör Delegationsbeslut 2024-90 – Protokoll MBL § 19  

                                            samt § 11 – Ändrad ledningsorganisation fritid-  

                                            och kulturfrågor. 

Handläggare  Delegationsbeslut 2024-91 - Beslut enligt Lag 

Färgelanda                         (2018:222) om bostadsanpassningsbidrag. 

Samhällsbyggnadschef Delegationsbeslut 2024-92 - Grävtillstånd  

                                            Hantverkargatan 10-12. 

Tf. kanslichef Delegationsbeslut 2024-93 - Parkeringstillstånd   

                                           13, 2024. 

Samhällsbyggnadschef Delegationsbeslut 2024-94 - Grävtillstånd  

                                            Ängshögevägen 7. 

HR-chef  Delegationsbeslut 2024-95 - Beslut 2024-09-02  

                                           gällande lönetillägg som tf. socialchef. 

Tf. kommundirektör Delegationsbeslut 2024-96 - Överenskommelse  

                                            om avslut av anställning. 

Ekonomichef  Delegationsbeslut 2024-97 - Avtal  

                                            pensionsadministration och försäkringslösningar  

                                            Dalslandskommunerna. 

Samhällsbyggnadschef Delegationsbeslut 2024-98 - Grävtillstånd  

                                            Aspevägen 4-11. 

Ekonomichef  Delegationsbeslut 2024-99 – Beslut i  

                                            upphandlingsärende – upphandling av lån 2024. 

Ekonomichef  Delegationsbeslut 2024-100 – Konvertering  

                                           (omsättning) av lån 2024. 
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§ 167 Dnr 2024-000019.101 

Meddelanden till Kommunstyrelsen 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen tar del av meddelanden enligt utskick till dagens 

sammanträde.      

 

 

 


